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ΘΕΜΑ: «Πρόσκληση προς τα τακτικά μέλη Δημοτικού Συμβουλίου 
Σαμοθράκης για 5Η ΔΗΜΟΣΙΑ ΕΙΔΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ» 

 
          
     Σας καλούμε να προσέλθετε στην ειδική δίμηνη συνεδρίαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου, Λογοδοσίας δημοτικής αρχής, που θα διεξαχθεί 
δια ζώσης στην αίθουσα του «ΦΙΔΕΛΕΙΟΥ» Συνεδριακού Κέντρου, την 
28η Φεβρουαρίου 2024, ημέρα Τετάρτη και ώρα 19:00 για τη συζήτηση 
των θεμάτων τα οποία αφορούν το έργο της Δημοτικής αρχής, σύμφωνα 
με τις διατάξεις του άρθρου 7 του Ν. 5056/2023 «Ειδική Συνεδρίαση 
Λογοδοσίας Δημοτικής Αρχής». 
 
ΘΕΜΑ 1ο: Η ερώτηση αφορά τον τομέα των κοινωνικών υπηρεσιών και της 
δημόσιας υγείας. Πιο συγκεκριμένα: 
α. Ποια είναι η τρέχουσα κατάσταση της ποιότητας του πόσιμου νερού στο 
νησί και πώς αυτή παρακολουθείται; 
β. Σε ποια φάση βρίσκεται το έργο ανακατασκευής και επέκτασης του 
Κέντρου  Υγείας; 
γ. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται το θέμα της αδειοδότησης του Παιδικού Σταθμού 
Σαμοθράκης; 
(Η Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Πολιτικής-  Τόλιου Βασιλική) 
 
ΘΕΜΑ 2ο:  Πώς θα αντιμετωπισθούν σωρεία προβλημάτων που χρόνια τώρα 
κρυβόταν απλώς «κάτω από το χαλί»: υποστελεχωμένες υπηρεσίες, 
απαξιωμένες υποδομές, πελατειακές αντιλήψεις και πρακτικές σπατάλης; 
Επίσης, τι γίνεται με τις  ενστάσεις για την  ύδρευση και πώς θα εκδίδονται οι 
λογαριασμοί ύδρευσης; 
(Ο Αντιδήμαρχος Οικονομικών/Διοικητικών-  Σκαρλατίδης Αθανάσιος) 
 
ΘΕΜΑ3ο: Αίτημα για ενημέρωση της τοπικής κοινωνίας για τους χλωριωτές, 
το σφαγείο, τον βιολογικό, το αποφρακτικό, τις παράνομες χωματερές.  
(Ο Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών- Τσιαούσης Χρήστος) 
 
ΘΕΜΑ 4ο :Στον τομέα του τουρισμού υπάρχουν κάποια θέματα που 
ταλανίζουν το νησί διαχρονικά: 

ΠΡΟΣ: Τακτικά μέλη του 
Δημοτικού Συμβουλίου 
(όπως πίνακα αποδεκτών) 

 



Α) Η λειτουργία των ιαματικών πηγών, το κάμπινγκ της Πλατιάς και τέλος το 
λιμάνι της Καμαριώτισσας   
Β) Τι ενέργειες έχουν γίνει πάνω σε αυτά τα τρία ζητήματα; Πώς προβλέπεται 
ότι θα καταφέρει ο Δήμος να αξιοποιήσει τις δυο πρώτες εγκαταστάσεις και, 
τέλος, ποια είναι η παρούσα κατάσταση για την αναβίωση του έργου του 
λιμανιού της Καμαριώτισσας; 
(Η Αντιδήμαρχος Πολιτισμού, Τουρισμού & Νέας Γενιάς- Σαλαμανή 
Τριανταφυλλιά ) 
 
 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΔΣ 
Παπάς Παναγιώτης 

                                                                                                                  
                                                                                                                  
 
Πίνακας αποδεκτών: 
Δήμαρχος: Βίτσας Αθανάσιος 

1. Σαράντου Δημήτριος 
2. Τόλιου Βασιλική 
3. Πρόξενος Χρήστος 
4. Σαλαμανή Τριανταφυλλιά 
5. Σκαρλατίδης Αθανάσιος 
6. Μαμουγιώργης Πέτρος 
7. Καλαϊτζή Αικατερίνη 
8. Τσιαούσης Χρήστος 
9. Γαλατούμος Νικόλαος 
10. Γρηγόραινας Ιωάννης 
11. Κυλίμος Νικόλαος 
12. Θεοδώρου Ιωάννης 
13. Βασιλειάδου Σωτηρία 
14. Γλήνιας Ιωάννης 

 
 
Δημοσιοποίηση: Ιστοσελίδα του Δήμου Σαμοθράκης (www.samothraki.gr) 

 


